



2024年3月

## 1 立法更新

单击此处了解与学校土地信托计划以及学校社区和特许信托土地委员会有关的立法会议的最新信息。



## 2 议事规则和程序规则（章程）

理事会必须每年审查《议事规则》并根据需要进行更新，以包含本模板中的所有必需部分。

理事会批准的任何选举或席位变更将于下一学年生效。

## 3 提醒事项

- 在您的章程到期日之前准备并批准学校土地信托计划。
- 学校土地信托计划获得批准后，理事会成员签署理事会保证表。



## 4 过去的培训链接

- [17分钟视频 - 学校土地信托计划撰写](#)
- [学校土地信托计划撰写传单（要点）](#)

[schoollandtrust@schools.utah.gov](mailto:schoollandtrust@schools.utah.gov)



March 2024

## 1 Legislative Update

Click [here](#) for updates about the Legislative Session that pertain to the School LAND Trust Program and School Community and Charter Trust Land Councils.



## 2 Rules of Order and Procedure (Bylaws)

Rules of Order and Procedure must be reviewed annually and updated by the council, as needed, to contain all required sections found in this [template](#).

Any election or seating changes approved by the council go into effect the next school year.

## 3 Reminders

- Prepare and approve the School LAND Trust Plan, by your charter's due date.
- Council Members sign the Council Assurance Form when the School LAND Trust Plan is approved.



## 4 Past Training Links

- 17 minute [video](#)- School LAND Trust Plan Writing
- [Flyer](#) of School LAND Trust Plan Writing (main points)

[schoollandtrust@schools.utah.gov](mailto:schoollandtrust@schools.utah.gov)